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Abstract (en)
The present invention relates to a turbomachine rotor (1) comprising a disc (10) exhibiting a plurality of annular ribs (15) extending outwards, a
plurality of radial blades (11) distributed at the periphery of the disc (10), made of composite material and with a notched root fitting onto the ribs
(15), and pins (19) for fastening the blades (11) onto the disc (10). Each blade (11) is fastened by two pins (19), and each pin (19) fastens two
neighbouring blades (11a, 11b). The butt ends (17) of a blade root (12) are distributed in two groups of butt ends which are offset towards the
pressure face side and towards the suction face side. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un rotor (1) de turbomachine comprenant un disque (10) présentant une pluralité de nervures annulaires (15)
s'étendant vers l'extérieur, une pluralité d'aubes (11) radiales réparties à la périphérie du disque (10), en matériau composite et à pied encoché
s'emboîtant sur les nervures (15), et des broches (19) de fixation des aubes (11) sur le disque (10). Chaque aube (11) est fixée par deux broches
(19) et chaque broche (19) fixe deux aubes voisines (11a, 11b). Les talons (17) d'un pied d'aube (12) sont répartis en deux groupes de talons
décalés du côté intrados et du côté extrados. <IMAGE>
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